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Abstract (en)
[origin: US2018369884A1] The invention relates to a cleaning device for the dry cleaning of a tunnel, comprising a feeding device for feeding a flow
of air to a surface being cleaned, wherein the feeding device has an exit opening, through which the flow of air emerges from the feeding device,
and a removal device comprising at least one removal pipe with a free end with an opening for suctioning away direct or trash from the surface
with the opening of the free end in a first direction. The feeding device is arranged such that the flow of air from the exit opening emerges from
the feeding device in a second direction toward the opening of the free end of the removal pipe and impinges on the surface. The first direction is
oriented at an angle between 45° and 80° to the second direction.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Reinigungsvorrichtung zum Trockenreinigen eines Tunnels, umfassend eine Zuführeinrichtung zum Zuführen eines
Luftstroms zu einer zu reinigenden Oberfläche, wobei die Zuführeinrichtung eine Austrittsöffnung umfasst, durch die der Luftstrom aus der
Zuführeinrichtung austritt und eine Abführeinrichtung umfassend mindestens ein Abführrohr mit einem freien Ende mit einer Öffnung zum Absaugen
von Schmutz oder Abfall von der Oberfläche mit der Öffnung des freien Endes in einer ersten Richtung. Die Zuführeinrichtung ist derart angeordnet,
dass der Luftstrom aus der Austrittsöffnung in einer zweiten Richtung zur Öffnung des freien Endes des Abführrohrs hin aus der Zuführeinrichtung
austritt und auf die Oberfläche auftrifft. Dabei ist die erste Richtung in einem Winkel zwischen 45° und 80° zur zweiten Richtung ausgerichtet.
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